
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF: s Överstyrelse den 27/10 1952 
på Stadion.

Närvarande: hela styrelsen utom av militärtjänstförhindrade 
Rinman och Norén. I sammanträdet deltog även t.f. 
skattmästare Othberg.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet

§ 2. I en lägenhetsuthyrningshistoria beslöts begära be
kräftelse från fotbollssektionen, att denna godkände 
nu rådande situation.

§ 3. Sekr. föredrog protokollsutdrag från fotbollssek
tionen.

§ 4. Beslöts att ta till protokollet, att revisor Othberg
frånträtt sitt revisorsuppdrag inom DIF samtidigt som 
han engagerats den 15/6/52 som t.f. kanslist.

§ 5. Sekr. meddelade, att hans uppdrag att hos SM-skidgene
ralsekr. H. Wising (1951) utfå protokoll etc. för SM-
tävlingarna resulterat i sedvanligt löfte från W. att 
omedelbart överlämna dessa, men därefter hade ingenting 
hänt i fråga om löftets uppfyllande.

§ 6. Sektionsordf. A. Grunander infann sig här vid samman
trädet och meddelade, att vid sammanträde med samtliga 
sektionsordföranden inom DIF dessa enhälligt beslutat 
uttala, att Överstyrelsen haft fullt fog för sin vid 
1952 års årsmöte riktade anmärkning mot skidsektionens 
ekonomiska skötsel. Denna anmärkning skulle dock enl. 
sektionsordförandena ej ha ingått i styrelseberättelsen; 
dessa påtalade även att revisorerna ej skött saken på 
rätt sätt. I anslutning till Grunanders föredragning dis
kuterade ÖS en publicering av förtroenderådets beslut
i den s.k. skidschismen. På grund av de meddelanden, som 
förekommit i pressen, ansåg Dunér ett klarläggande nöd
vändigt. Något beslut fattades ej.

§ 7. För att diskuterade vissa ekonomiska frågor med brott-
ningssektionen infann sig kassören David Karlsson, som 
meddelade, att sektionen förfogade över en hyresfond på 
c:a kr. 1:400:-, vilket utgjorde av vissa personer garan
terade medel (insatta på bankbok, disponerad av Gottfrid 
Svensson) för lokalhyran, en mattfond på c:a 900:-, en 
prisfond på c:a 400:- och en resefond på c:a 1.800:-, den 
senare tillkommen genom medel som sektionsmedlemmar er
hållit som kontrollanter vid DIF:s fotbollsmatcher.

I fråga om 1951 års turkbrottningar framhöll Hell
borg, att redovisningen ännu ej var helt klar från Ör
grytes sida. Örgryte hade avsatt för räkning Wiklander 
kr. 800:- och för affischer kr. 1.200:-. Hellborg åtog 
sig att hos Örgryte begära slutredovisning.

Dunér föredrog inlämnat anbud for värmeinstallation 



i brottningslokalen (ungefärlig kostnad for installation 
kr. 2.755:-, för värmepanna kr. 875:-, för elmateriel etc. 
kr. 200:-).

Beslöts att sedan brottningssektionen meddelat sig kom
ma att svara för en del av arbetet med frivillig kraft, be
vilja kr. 3.000:00 (Tretusen) som anslag från Överstyrelsen, 
varjämte kr. 900:00 skulle disponeras ur sektionens matt
fond. Det sammanlagda beloppet kr. 3.900:00 fick ej över
skridas, och brottningssektionens styrelse blev ansvarig för 
att kostnaden för hela installationen höll sig inom denna ram. 
Bertil Karlstrand inom sektionen skall svara för fortlöpand 
kontroll av arbetet, och inte förrän arbetet i sin helhet god
känts av sådan sakkunnig expertis, som även av Överstyrelsen 
accepterats, kan likVid förekomma.

§ 8. Efter en kort diskussion om ett tack i någon form till de funk
tionärer inom Brottningsförbundet, vilka biträtt DIF i arrange
mangen av turkbrottningarna, bröts sammanträdet för att Över
styrelsen skulle kunna närvara vid skidsektionens årsmöte. Hell
borg var förhindrad närvara.

§ 9. Efter ovannämnda årsmöte diskuterades med den nyvalda styrel
sen diverse skidangelägenheter.

§ 10. Avslutades sammanträdet,


